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Protokół nr 16/15 

z  posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 w dniu 26 października 2015 roku 
 

Na ogólną liczbę 17 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 15, zgodnie 

z załączoną listą obecności 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

 

1. Anna Godlewska 

2. Zbigniew Prosiński 

 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  

 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Pan  

Tadeusz Zaremba - Przewodniczący Komisji. Następnie poprosił o uwagi do 

proponowanego porządku.  

Komisja uwag nie zgłosiła  i przyjęła następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu  nr 15/15. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2016 roku 

stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu  /druk nr 204, 204A. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie 

przez operatorów i przewoźników z dworca przy ul. Gen. Władysława Sikorskiego 

w Łomży  /druk nr 209, 209A/ 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a)  w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży /druk nr 
215, 215A/  

b) w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do kosztów  1 

wozokilometra dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży /druk 

nr 215, 215B/ 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie określenia stawek podatków od nieruchomości na 2016 rok /druk nr 
203, 203A/ 

b) w sprawie określenia stawek podatków od środków transportowych na 2016 rok 
/druk nr 203, 203B/   

c) w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2016 
r. /druk nr   203, 203C/  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2015 /druk nr 

214, 214/1, 214A/  

7. Sprawy różne  
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Ad. 1   
 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji poprosił o uwagi do protokołu nr 

15/15.  

Radni uwag nie zgłosili i protokół przyjęli. 

 

Ad. 2 

 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania. 

Radni uwag nie zgłosili i Komisja w wyniku głosowania 13  głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie ustalenia obowiązujących w 2016 roku stawek opłat za usunięcie pojazdu 

z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

 

Ad. 3 

 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania.   

Radni uwag nie zgłosili i Komisja w wyniku głosowania 13  głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatorów i przewoźników z 

dworca przy ul. Gen. Władysława Sikorskiego w Łomży.  

 

Ad. 4 a i b 

 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania.  Przed otwarciem 

dyskusji podziękował Skarbnik miasta o przygotowanie i przedłożenie zestawienia. 

Zwrócił  uwagę, że przy konstrukcji budżetu na rok  2016 nastąpiło obniżenie  stawek, 

następnie otworzył dyskusję. 

Radny Wiesław Grzymała zabierając głos zwrócił uwagę, że w związku z tym, 

iż nastąpiły zmiany w MPGKiM, została wydzielona spółka, budzi to jego obawy. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że została wydzielona ta część dochodowa, 

pozostała gospodarka mieszkaniowa, która jak wiadomo nie przynosi dochodów 

przedsiębiorstwu. 

Przewodniczący prosi o wyjaśnienie, co to znaczy 6 zł do metra, czy jest to 

rocznie, czy miesięcznie. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że  do ogółem kosztów, następnie przytoczyła zapisy 

z załącznika do projektu uchwały.    

Radna Elżbieta Rabczyńska zabierając głos w dyskusji prosi o wyjaśnienie, 

czym jest podyktowane obniżenie stawki  za m2  w przypadku dofinansowania 

remontów lokali mieszkaniowych, wiedząc  w jakim  kłopocie jest gospodarka 
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mieszkaniowa w mieście, ciągle brak pieniędzy, a w chwili obecnej proponuje się 

obniżyć stawki, co za takie pieniądze da się zrobić. Jej zdaniem stawka zamiast 

obniżona, powinna zostać podwyższona.  

Przewodniczący zabierając głos zwrócił uwagę, że jeżeli ma być realizowany 

program obniżenia wydatków bieżących, to  musi to się odbywać również i w dziale 

gospodarka komunalna. Zastanawia  się, w jaki sposób uda się  spiąć budżet, gdy 

zostanie przyjęta zwiększona stawka. Proponuje, aby pozostawić te stawki, jeżeli 

natomiast później okaże się, przy zamykaniu budżetu, że będzie taka możliwość, 

wówczas będzie można to zwiększyć.  

Radna Elżbieta Rabczyńska zabierając ponownie głos stwierdziła, że 

wyjaśnienia Przewodniczącego i Skarbnik nie przekonują jej, ponieważ gospodarka 

komunalna jest bardzo zaniedbana, w budynkach od 2 lat remontowane są tylko  dwie 

ściany, bądź jedna, bo nie ma pieniędzy. Jeżeli nie będzie pieniędzy, to nie będzie 

remontów. Wnioskuje więc o utrzymanie stawki i składa w tej kwestii wniosek.    

Radny Witold Chludziński zabierając głos zwrócił uwagę, że remonty budynków 

wykonują Wspólnoty Mieszkaniowe, które na ten cel zaciągają kredyty, a miasto tylko 

dokłada udział własny.  

Andrzej Karwowski – Naczelnik WGKiOŚ dodał, że zakres remontu danego 

budynku zależy od wielkości posiadanych przez Wspólnotę Mieszkaniową środków 

oraz jakie środki zostaną przeznaczone z budżetu miasta.  

Skarbnik miasta zabierając głos zwróciła uwagę, że jest możliwość pozyskania 

na ten cel środków na termomodernizację, gdzie  jest dofinansowanie w wysokości 

85% i jeżeli MPGKiM złoży wniosek, dostanie dofinansowanie i okaże się, że 

brakowało środków na wkład własny, wówczas złoży wniosek i otrzyma.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej Elżbiety Rabczyńskiej 

aby stawkę jednostkową dotacji przedmiotowej do 1m2 powierzchni mieszkalnej 

zasobu komunalnego przeznaczonej na dofinansowanie remontów gminnych lokali 

mieszkalnych w budynkach będących własnością gminy pozostawić na rok 2016 w 

wysokości  6,63 zł. 

Komisja w wyniku głosowania 9 głosami za, przy 5 przeciwnych i braku 

wstrzymujących wniosek przyjęła.   

Radni uwag nie zgłosili i Komisja w wyniku głosowania 10  głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży z 

przyjętym wnioskiem. 

Do projektu uchwały dotyczącej dotacji dla MPK radni uwag nie zgłosili i Komisja 

w wyniku głosowania 14  głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych 

dotacji przedmiotowej do kosztów  1 wozokilometra dla Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Komunikacji ZB w Łomży. 
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Ad. 5 a, b, c 

 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania.   

Radni uwag nie zgłosili i Komisja w wyniku głosowania 14  głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie określenia stawek podatków od nieruchomości na 2016 rok. 

Radni  nie zgłosili również uwag do stawek podatku od środków transportowych 

i Komisja w wyniku głosowania 14  głosami za, przy braku głosów przeciwnych i  

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

stawek podatków od środków transportowych na 2016 rok. 

Do opłat za posiadanie psa radni uwag nie zgłosili i Komisja w wyniku 

głosowania 14  głosami za, przy braku głosów przeciwnych i  wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów, 

terminów płatności oraz zwolnień na 2016. 

 

Ad. 6 

 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali,  dodał, że w dniu dzisiejszym wpłynęła 

autopoprawka do wniosku prosi więc o przybliżenie tych materiałów.   

Skarbnik Miasta  przedstawiła autopoprawkę do wniosku w sprawie zmian w 

budżecie na rok 2014 zgodnie z drukami 214, 214/1, 214A. 

Radny Andrzej Wojtkowski zabierając głos w dyskusji stwierdził, że jest 

zaniepokojony propozycją Prezydenta o zdjęcie środków z realizacji zadnia  realizacja 

sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Ks. Anny i przeznaczenie ich na 

odwodnienie ul. Przykoszarowej i Zawady Przedmieście. Dodał, że w uzasadnieniu 

tłumaczy się, iż zadanie będzie dofinansowane z rezerwy Ministra Finansów, prosi 

więc o wyjaśnienie, jaka jest pewność, że te środki miasto otrzyma. Proponuje, aby 

środków z tego zadania nie zdejmować, tym bardziej, że jest projektowany łącznik.  

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że nie mają obaw, co do otrzymania tych środków, 

ponieważ mogą wnioskować na drogi krajowe, a w Łomży są tylko trzy drogi, na które 

mogą wnioskować o środki. Na chwile obecna posiadają dokumentacje i są 

przygotowanie do wnioskowania, szkoda więc by było z tego nie skorzystać, a 

wydatkować na te zadanie swoje środki.  Dodała, że nie ma ponadto szans, aby ta 

inwestycja została rozpoczęta w tym roku, ponieważ nie jest rozstrzygnięty przetarg i 

nie można tych środków będzie przenieść na niewygasłe.  

Marek Raszczyk – Naczelnik WI dodał, że 29 września został złożony wniosek 

do wojewody o wydanie zezwolenia na realizację inwestycji drogowej i Wojewoda ma 

90 dni na wydanie decyzji, praktycznie do końca roku nie rozstrzygnie się przetargu i 

nie będzie podstaw do przeniesienia środków na niewygasłe, przejdą one na dochody 

miasta. Musi być bowiem podpisana umowa z wykonawcą.  

Skarbnik Miasta dodała, że zadanie to zostało ujęte w projekcie budżetu na rok 

2016.  
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Przewodniczący odnosząc się do zadania  dotyczącego odwodnienia zwrócił 

uwagę, że odbył się przetarg, prosi o wyjaśnienie, jaka była zapisana kwota w budżecie 

Marek Raszczyk – Naczelnik WI wyjaśnił, że w budżecie była kwota 2.992.400 

zł, a najniższa oferta w przetargu opiewała na 4.140 tys. zł i było to od początku do 

przewidzenia, że zaplanowane środki są zbyt małe, kwota tego przetargu jest 

porównywalna do tej z przetargu, który odbył się na wiosnę.  

Przewodniczący odnosząc się do przetargu na Park Jana Pawła II zwrócił 

uwagę, że jest propozycja zwiększenia środków o 900 tys. zł. Prosi o poinformowanie, 

jakie jeszcze będą niezbędne wydatki do tego Parku, aby go realizować w roku 

przyszłym.  

 Marek Raszczyk – Naczelnik WI odpowiadając wyjaśnił, że  II etap, czyli 

zagospodarowanie terenu, wyposażenie Parku w  ławki, kosze, plac zabaw. 

 Przewodniczący zwrócił uwagę, że Rada będzie musiała podjąć decyzję o 

zrealizowaniu zadania, którego poziom realizacji jest wyższy, niż kwoty o których 

mowa. Być może będzie dofinansowanie do pewnego rodzaju działania, ale oznacza 

to, że w chwili obecnej rozpocznie się realizacja zadania, które będzie polegało na 

przesadzeniu 119 drzew, będzie to położenie instalacji elektrycznej, oświetlenie i 

położenie alejek i  makroniwelacja spowoduje, że  ta infrastruktura, która była, zostanie 

zepchnięta. Podkreślił, że temat ten jest bardzo kontrowersyjny wśród mieszkańców, 

w związku z czym prosi radnych o bardzo gruntowne zastanowienie się , jak w tej 

kwestii postąpić, ponieważ tą decyzją   Rada brnie w decyzje podjęta wcześniej, że 

wchodzi w dość dużą inwestycję nie mając na to pieniędzy. Zauważył, że jest to 

decyzja, która ma charakter estetyzujący.  

 Radny Witold Chludziński prosi o informację, czy w tej kwocie jest tam 

planowane oświetlenie ledowe i główne szlaki piesze oraz zieleń.   

Marek Raszczyk – Naczelnik WI odpowiadając wyjaśnił, że  I etap obejmuje 

wykonanie oświetlenia całego terenu Parku, wykonanie alejek na całym obszarze 

Parku, do tego makroniwelacje, czyli wyrównanie terenu i przygotowanie  pod zieleń 

oraz przesadzenie kolidujących drzew.  

Radny Wiesław Grzymała odnosząc się do kwestii przesadzenia drzew zwrócił 

uwagę, że widział na Mazurach jak wycięto lipy, a posadzono klony i one chorują już 

7 lat. Uważa więc, że aby nie patrzeć jak te przesadzane drzewa chorują, proponuje, 

aby je ściąć, a posadzić nowe.   

 Marek Raszczyk – Naczelnik WI odpowiadając wyjaśnił, że   również byłby za 

tym, ale Ochrona Środowiska na to się nie zgodzi.  

 Radny Wiesław Grzymała kontynuując dodał, że jeżeli Ochrona Środowiska nie 

zgadza się, to proponuje te drzewa pozostawić i nie przesadzać ich.  

Radna Elżbieta Rabczyńska prosi, aby Naczelnik poinformował Komisję, z czego mają 

być wykonane alejki i ile metrów.  

 Marek Raszczyk – Naczelnik WI odpowiadając wyjaśnił, że alejek jest ok. 10 

tys. m2  i generalnie wszystkie ciągi są wykonane z kostki polbruk z paskiem 

dekoracyjnym z kostki polbruk płukany, tylko sam krąg papieski wykonany jest z kostki 

płukanej i sam centralny krąg z elementami płyty. Dodał, że średni koszt to ponad 100 

zł. Potwierdził następnie, że na same alejki potrzeba 1.100 tys. zł.     
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Radna Elżbieta Rabczyńska odnosząc się do wyjaśnień stwierdziła, że jej 

zdaniem miasta nie stać na taką inwestycję.  

Przewodniczący zabierając głos złożył wniosek do Prezydenta, aby skreślił z 

przedłożonej autopoprawki zmiany dotyczącej dołożenia 900 tys. zł na budowę Parku, 

ponieważ jest to bardzo kontrowersyjny temat w środowisku mieszkańców, że wydanie 

2 mln, a później kolejnych na tym etapie, przy takiej dziurze budżetowej jest 

niezasadne.  

Prezydent Mariusz Chrzanowski odnosząc się do wniosku zwrócił uwagę, że 

jak wiadomo w wyniku przetargu suma, która potrzebna jest do zrealizowania tego 

zadania jest wyższa niż zakładano ostatnio, chociaż jest to suma niższa od kosztorysu. 

On mimo wszystko będzie swój wniosek podtrzymywał, aby kwotę 900 tys. zł 

pozostawić w autopoprawce, a decyzje na sesji podejmie Rada. Zgodził się, że temat 

wywołuje dużo kontrowersji, ale nie znaczy, że tylko tych negatywny, ponieważ opinie 

na ten temat są mieszane. Jest bardzo dużo osób, w szczególności tam 

mieszkających, które wielokrotnie popierały ten wniosek i dziękowali za to radnym. 

Jeżeli zaś chodzi o dalsze prace przy Parku, to z pewnością do tematu podejdą w 

momencie, gdy radym zaproponują pozyskanie środków zewnętrznych. Na chwilę 

obecną prosi radnych, aby ten teren w centrum dwóch spółdzielni mieszkaniowych 

uporządkować. Podkreślił, że suma 900 tys. zł robi wrażenie, ale na dzień dzisiejszy 

albo należy unieważnić przetarg, albo zwiększyć tę kwotę. Jeżeli zaś chodzi o 

dokonanie zmian jak w przypadku przesadzania drzew, to nic nie można zrobić, musi 

to być zgodne ze specyfikacją, w oparciu o którą odbył się przetarg. Prosi więc radnych 

o przychylenie się do jego propozycji.  

Przewodniczący zabierając głos przypomniał, że podczas wcześniejszych 

dyskusji prosił o przygotowanie specyfikacji   w taki sposób, aby  ograniczyć zakres 

tego działania do niezbędnego minimum. Skutek był taki, że specyfikacja poszła w 

pełnej krasie i w związku z tym, w konsekwencji  na dzisiaj nie ma  żadnego montażu  

finansowego, aby na kwotę, która jest w dokumentacji, rozpoczęcie tego zadania bez 

zabezpieczenia środków na całość jest jego zdaniem nieodpowiedzialne. W związku 

z powyższym podtrzymuje swój wniosek. 

Prezydent Mariusz Chrzanowski odnosząc się do wypowiedzi  

Przewodniczącego stwierdził, że należałoby się zastanowić, co  wycofać. Dodał, że 

zastanawiali się nad oświetleniem, które jest drogie, ale jest ledowe i będzie w 

kolejnych latach przynosić oszczędności. Być może można by było przyjąć inne 

rozwiązanie i ta  suma pewnie byłaby mniejsza. Dodał, że nie zna kwoty przesadzania 

drzew, ale wie, że jest to konieczne.  

Przewodniczący zabierając głos zwrócił uwagę, że najwięcej drzew do 

przesadzenia jest przy alejce papieskiej, czy nie można by było druga część tej alejki 

zrobić za drzewami.  Uważa, ze temat wszystkim jest znany, w związku z powyższym 

stawia wniosek, kto z członków komisji jest za wystąpieniem do Prezydenta z 

wnioskiem, aby zrezygnował z przeniesienia 900 tys. zł na budowę Parku Jana Pawła 

II. 

Komisja w wyniku glosowania 10 głosami za, przy 3 przeciwnych i 1 

wstrzymującym wniosek przyjęła.  
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Więcej  uwag radni nie zgłosili i Komisja w wyniku głosowania 15  głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2015 z wcześniej przyjętym wnioskiem. 

 

 

Ad. 7 

 

 W sprawach różnych Przewodniczący w imieniu Komisji złożył gratulacje radnej 

Bernadecie Krynickiej – Przewodniczącej Rady, w związku z wyborem jej na posła RP. 

 Radna Bernadeta Krynicka podziękowała za gratulacje i życzenia. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący   

 Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

  

Tadeusz Zaremba 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

w sprawie ustalenia obowiązujących w 2016 roku stawek opłat za usunięcie pojazdu 

z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu  /druk nr 204, 204A/. 

 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2016 roku stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych 

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu  /druk nr 204, 204A analizowała na 

posiedzeniu w dniu  26 października 2015 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  analizie 

materiałów, w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku  przeciwnych  i    

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2016 roku stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych 

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatorów i przewoźników z dworca 

przy ul. Gen. Władysława Sikorskiego w Łomży  /druk nr 209, 209A/ 

 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

stawki opłaty za korzystanie przez operatorów i przewoźników z dworca przy ul. Gen. 

Władysława Sikorskiego w Łomży  /druk nr 209, 209A/ analizowała na posiedzeniu w 

dniu  26 października 2015 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  analizie materiałów, 

w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku  przeciwnych  i   6 wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

korzystanie przez operatorów i przewoźników z dworca przy ul. Gen. Władysława 

Sikorskiego w Łomży. 

 

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

w sprawie  ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży /druk nr 215, 
215A/  

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży /druk nr 215, 215A/ analizowała 

na posiedzeniu w dniu  26 października 2015 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  

analizie materiałów, w wyniku głosowania 10 głosami za, przy braku  przeciwnych  i   4 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej ZB w Łomży, z wnioskiem aby w § 3 stawkę jednostkową 

dotacji przedmiotowej do 1m2 powierzchni mieszkalnej zasobu komunalnego 

przeznaczonej na dofinansowanie remontów gminnych lokali mieszkalnych w 

budynkach będących własnością gminy pozostawić na rok 2016 w wysokości  6,63 zł. 

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

w sprawie  ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do kosztów  1 

wozokilometra dla Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży /druk nr 

215, 215B 

 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do kosztów  1 wozokilometra dla 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży /druk nr 215, 215B analizowała 

na posiedzeniu w dniu  26 października 2015 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  

analizie materiałów, w wyniku głosowania 14 głosami za, przy braku  przeciwnych  i    

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowej do kosztów  1 wozokilometra dla Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacji ZB w Łomży. 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

w sprawie określenia stawek podatków od nieruchomości na 2016 rok 
 /druk nr 203, 203A/ 

 

 

 

  Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie określenia 
stawek podatków od nieruchomości na 2016 rok /druk nr 203, 203A/ analizowała na 
posiedzeniu w dniu  26 października 2015 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  analizie 
materiałów, w wyniku głosowania 14 głosami za, przy braku  przeciwnych  i    
wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 
stawek podatków od nieruchomości na 2016 rok. 
 
 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

w sprawie  określenia stawek podatków od środków transportowych na 2016 rok /druk 
nr 203, 203B/   

 

 

 

 Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie określenia 
stawek podatków od środków transportowych na 2016 rok /druk nr 203, 203B/   
analizowała na posiedzeniu w dniu  26 października 2015 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   
oraz  analizie materiałów, w wyniku głosowania 14 głosami za, przy braku  przeciwnych  
i    wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 
stawek podatków od środków transportowych na 2016 rok. 
 
   

   

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

w sprawie  opłaty od posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2016 r. 
/druk nr   203, 203C/  

 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie opłaty od 

posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2016 r. /druk nr   203, 203C/ 

analizowała na posiedzeniu w dniu 26 października 2015 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   

oraz  analizie materiałów, w wyniku głosowania 14 głosami za, przy braku  przeciwnych  

i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień na 2016 r. 

 

 

 

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 października 2015 r. 

 

 

 

w sprawie  zmian w budżecie na rok 2015 /druk nr 214, 214/1, 214A/  

 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie  zmian w 

budżecie na rok 2015 /druk nr 214, 214/1, 214A/ analizowała na posiedzeniu w dniu  

26 października 2015 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień   oraz  analizie materiałów 10 

glosami za, przy 3 przeciwnych i 1 wstrzymującym wystąpiła do Prezydenta z 

wnioskiem, aby zrezygnował z przeniesienia 900 tys. zł na budowę Parku Jana Pawła 

II, a następnie  w wyniku głosowania 15 głosami za, przy braku  przeciwnych  i    

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie na rok 2015 z autopoprawką i przyjętym wcześniej wnioskiem. 

 

 

                                                                                               Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Tadeusz Zaremba 

 


